
 

Svenska Stövarklubben 

Protokoll 7/ 2020 

Tid och plats: 2020-12-06 kl. 18.00 via  

Närvarande: Rolf Karlsson ordförande, Thomas Larsson, Daniel Bohlin,  

Peter Hermansson, Leif Lundholm, Thomas Eriksson Marita Lithander sekreterare och 

Petra Högberg 

Ej närvarande: Lill Wiklund 

§76 Mötet öppnas 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

§77 Val av justerare 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Peter Hermansson. 

§78 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

§79 Ärenden att ta upp under övriga frågor 

Följande ärenden läggs till redan anmälda: Avtal Sveriges hundungdom, avauktorisation 

jaktprovsdomare, estnisk stövare. 

§80 Föregående protokoll 

Styrelsen beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 

§81 Information från ordföranden 

Rolf informerar om att han och Leif varit i kontakt med upphovsmannen till hittastovare.se för att få 

tag i avtalet som ska finnas tecknat med SvStkl. Till dagens datum har inte avtalet kommit oss 

tillhanda. 

Styrelsen diskuterar även avtalet för hundprov och hur en utställningsmodul ska byggas. För 

utställningar finns bra alternativ hos andra hundklubbar. 

§82 AU-beslut 

Rolf, Marita och Thomas L har) tagit beslut om att Svstkl godtar förslaget från Norske 

Harehundklubbers Forbund angående att flytta fram Nordiska Mästerskapet till 2021. 

 

 



§83 Inkomna rapporter/ärenden 

JO Förlaget har skickat offerter från tre tryckerier. 

Styrelsen beslutar att fortsätta samarbetet med samma tryckeri som tidigare. 

Rolf har blivit kontaktad av Spiltan Fonder som förvaltar en del av föreningens tillgångar. 

Firmatecknare skall även uppdateras hos dem. 

Styrelsen beslutar att Rolf kontaktar dem igen. 

Marita meddelar att sekreterare@stovare.se är genomgången tom september. Mail är vidaresända 

för åtgärd hos lämpligt ansvarsområde. Alla mail delegeras till respektives maillåda som tillhör 

stövarklubben, ej till privata mailadresser. 

§84 Rapport från kassören 

Lill medverkar inte ikväll men meddelar att hon fortfarande inte sett till fullmäktigeprotokollet. De 

flesta fakturor som släpat efter är nu betalda med hjälp av SKK. 

Rolf meddelar att vi har ett konferenssystem hos Tele2 som kostar onödiga pengar.   

Styrelsen beslutar att avtalet med Tele2 sägs upp per omgående. 

§85 Rapport från avelsansvarig 

Daniel berättar att det första mötet med avelsråden äger rum den 15 december. 

Skrivelsen för dispens angående hundar som ska in i avel men saknar utställningsmerit är klar. 

Styrelsen beslutar att godkänna skrivelsen och att omgående skicka ut den till ras- och lokalklubbar. 

§86 Rapport från regelansvarig 

Thomas L berättar att regelgruppen har haft sitt första möte den 2 december. Synpunkter och förslag 

ang. jaktprovsreglerna ska samlas in från respektive lokalklubb. Nästa möte planeras till någon gång i 

jan-feb -21. 

§87 Rapport från utställningsansvarig 

Thomas E informerar att han planerar söka förlängd svarstid ang. avståndet mellan utställningarna. 

Han för vidare diskussioner med SKK i ärendet. 

Thomas fortsätter arbetet med att anordna en exteriördomarutbildning. 

§88 Rapport från medlemsansvarig 

Peter har till nästa tidningsutgivning fått information att man ska beställa en särskild tidningslista 

från SKK. Detta hade ingen i styrelsen vetskap om. 

§89 Rapport från ungdomsansvarig 

Petra meddelar att nuvarande kontaktperson för ungdomar tas bort från hemsidan. Vidare 

diskuterade mötet om hur man ska nå fram till ungdomar. Många av de yngre jagar hellre räv med 

stövare. 

Styrelsen beslutar att mer profilering av rävjakt skall ske. Petra med hjälp av Daniel är ansvariga för 

uppdraget. 



 

 

§90 Rapport från IT-ansvarig 

Leif ger oss en guidad tur på den nya hemsidan och i vår molntjänst. 

Alla har nu varsin e-mailadress som skall användas vid kontakt. 

§91 Rapport från informationsansvarig 

Peter informerar att SKK erbjuder framåt mer ingående medlemsstatistik. Tjänsten är kostnadsfri och 

skickas ut den 1:a varje månad. 

§92 STÖVAR-SM 

Rolf har från medlemmar fått flera förslag om hur ett genomförande av Har-SM skulle kunna 

genomföras med olika startplatser. 

Styrelsen beslutar att SM-tävlingarna skall genomföras på samma plats. SM-hare 2020 flyttas fram 

till slutet av september 2021. 

Turordningen för SM-tävlingarna läggs ut på hemsidan. 

§93 Tidningen Stövaren 

Förra numret delades ut efter en felaktig medlemslista, så många hushåll fick både 2 och 3 ex. Vi är 

nu medvetna om vad felet beror på (se §88) 

Peter har fått en fråga angående vad priset för en sida i tidningen kostar för lokalklubb och vad 

kostar det om man vill ha flera.  

Styrelsen beslutar att Peter kontaktar JO-förlaget för information om gällande priser. 

Rolf har fått förfrågan från en av våra sponsorer om vi kan dela med oss av medlemmarnas 

mailadresser. 

Styrelsen beslutar att neka sponsorn tillgång till uppgifterna. Sponsoravtalet innehåller ingen 

överenskommelse om detta och det skulle även strida mot GDPR. 

§94 Övriga frågor 

a) Hamiltonplaketten och förtjänsttecken 

Marita informerar om att en ansökan har inkommit till dagens datum och att mail är 

utskickat till alla klubbar med påminnelse om att söka. Beslut om nomineringarna skall vara 

SKK tillhanda senast 31 december. 

 

b) Inbjudan till specialklubbskonferens 

SKK har bjudit in till digital konferens den 30-31 januari. 

Styrelsen beslutar att Thomas E deltar i konferensen. 

 

c) Samarbetsavtal med Sveriges Hundungdom 

Petra informerar om samarbetsavtalet angående ungdomsmedlemskap som gäller de som är 

mellan 6-25 år. 

Styrelsen beslutar att teckna avtalet med Svensk Hundungdom. 



d) Avauktorisera jaktprovsdomare 

Styrelsen beslutar att avauktorisera den jaktprovsdomare som på egen begäran vill avsluta 

sitt uppdrag som jaktprovsdomare. Thomas L kontaktar berörd person. 

 

e) Estnisk stövare 

Thomas L har varit i kontakt med SKK om den estniska stövare som startat på jaktprov men 

som inte finns bland Stövarklubbens godkända raser. Rasen är godkänd hos SKK och finns i 

dagsläget i två exemplar i hela Sverige.  

Styrelsens beslutar att godkänna rasen i Svenska Stövarklubben. 

§95 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte planeras till torsdag 17 december kl. 18.00 

§96 Mötet avslutas 

Ordföranden tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

Marita Lithander 

Justeras 

 

Rolf Karlsson   Peter Hermansson  

 

 

 

 

 

 

 

 




